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 سید حســن نصراالله  با بیان اینکه پاســخ مقاومت به ترور  فؤاد شکر  قطعی 
اســت، تأکید کرد: «ایران در قبال ترور شــهید «هنیه» ساکت نمی ماند». به 
گزارش المیادین، سخنرانی  سید حســن نصراالله، دبیر کل حزب االله لبنان، در جریان 
مراســم بدرقه پیکر  فؤاد شکر  انجام شد. سید حسن نصراالله تأکید کرد: «در ابتدا به 
برادران خود در جنبش حماس و گردان های قسام، شهادت برادر «اسماعیل هنیه» 
را تبریک و تســلیت می گویم. رهبــران جنبش های مقاومت ماننــد رزمندگان این 
جنبش ها به شــهادت می رســند. ما در زمینه مقاومت و شــهادت خود را شریک 
جنبــش حماس می دانیم و به پیروزی قطعی دســت پیدا خواهیم کرد». او افزود: 
«هدف قرار دادن ساختمان مسکونی مملو از انسان، در محله حاره حریک، واقع در 
«ضاحیه جنوبی» بیروت، باعث شــهادت هفت نفر شــد». دبیر کل حزب االله لبنان 
تصریح کرد: «در میان شهدای این حمله، فؤاد شکر و یک شهید ایرانی، در کنار ده ها 
زخمی دیگر از جمله زنان و کودکان حضور داشتند. آنچه در ضاحیه جنوبی بیروت 
رخ داد، نه فقــط یک عملیات تــرور بلکه یک تجاوز بود. در این تجاوز ســاختمان 
مسکونی و نه نظامی هدف قرار گرفت . دشمن اسرائیلی از چند روز قبل از این تجاوز 
این طور جلوه می داد که این یک واکنش اســت؛ مــا به هیچ وجه این گزاره را قبول 
نداریم». او در ادامه افزود: «آنچه اتفاق افتاد، بخشی از جنگ اسرائیلی-آمریکایی 
علیه منطقه ما است. اسرائیل با متهم کردن شهید ما مبنی بر اینکه او قاتل کودکان 
مجدل شــمس اســت، بزرگ ترین دروغ را مطرح می کند. این یک واکنش در برابر 
اتفاقات مجدل شمس نیست. ما پیش تر مسئولیت رخداد منطقه مجدل شمس را 
رد کردیم و آن قدر جرئت و شجاعت داریم که اگر این واقعه بر اثر اشتباه ما رخ داده 
بود، اعلام کنیم. تحقیقات داخلی ما نشان می دهد هیچ ارتباطی میان ما و تحولات 
این منطقه وجود ندارد و دشــمن اســرائیلی خود را مدعــی عموم، قاضی و جلاد 
می داند. مطرح کــردن این اتهام علیه ما یک حرکــت ظالمانه با هدف تبرئه کردن 
ارتش اسرائیل در این خصوص به شمار می رود. هدف از متهم کردن مقاومت درباره 
تحولات مجدل شــمس، برانگیختن فتنه طایفه ای میان دروزی ها و شیعیان ساکن 
جولان اشغالی است».دبیر کل حزب االله لبنان اضافه کرد: «ما هزینه حمایت هایمان 
را از غزه و آرمان فلســطین می پردازیم و این چیز جدیدی نیســت. ما این مسئله را 
پذیرفته ایــم و هزینــه آن را می پردازیــم. ما بر اســاس مبانی اخلاقــی و ایمانی و 
بر حق بودن این نبرد وارد آن شده ایم. ما هیچ گاه به خاطر هزینه هایی که در این نبرد 
می پردازیم، غافلگیر نشــده و نخواهیم شــد. در برابر نبرد بزرگــی قرار داریم که از 
مسئله جبهه های پیشتبانی در این نبرد فراتر رفته است؛ در یک نبرد گسترده در تمام 
جبهه ها هستیم که وارد مرحله جدیدی شده است».سید حسن نصراالله تصریح کرد: 
«آیا فکر می کنید اســماعیل هنیه را در تهران ترور می کنید و ایران ساکت می ماند؟ 
ایــران در ترور هنیه، خدشه دار شــدن امنیت ملی و حاکمیت خود و مهم تر از همه  
شــرفش را می بیند. شــما بســیار گریه خواهید کرد؛ چرا که نمی دانید چه خطوط 
قرمزی را رد کرده اید. ما در تمام جبهه های پشتیبانی وارد مرحله جدیدی شده ایم و 
متشنج شــدن اوضاع به واکنش های دشمن بستگی دارد. دشمن باید منتظر دیدن 
خشم آزادگان این امت و خون خواهی آنها باشد. ترور رهبران تأثیری روی مقاومت 

نمی گذارد، بلکه تجربه نشان داده است مقاومت بزرگ تر و قدرتمندتر می شود ».

در گفت وگوی «شرق» با عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس دوازدهم بررسی شد

باید موازنه علیه اسرائیل را به نفع خود برگردانیم
گزارش

سیـاستسیـاست

عبدالرحمن فتح الهی: در پی ترور اســماعیل هنیه، رئیس دفتر 
سیاسی حماس، در تهران و هم زمان با مراسم تحلیف پزشکیان، 
اکنون بسیاری تأکید دارند که موازنه قوا بین ایران و اسرائیل که 
در جریان حمله ۲۵ فروردین تهران شکل گرفته بود، دوباره به 
هم خورده است. حال که طبق گفته نیویورک تایمز، ایران خود 
را برای دومین حمله مستقیم به اسرائیل آماده می کند، باید دید 
که شــرایط در منطقه به چه سمت و سویی پیش خواهد رفت و 
آیا در ادامه شاهد تقابل گســترده در خاورمیانه خواهیم بود یا 
خیر؟ در همین راســتا و برای تحلیل تبعات واکنش تهران، به 
گفت وگویی با احمد بخشایش اردســتانی نشسته ایم تا دیدگاه 
این عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس 
دوازدهم را جویا شویم. آنچه در ادامه می خوانیم، مشروح این 

گپ و گفت است.
   

 جناب اردســتانی مصاحبــه را از جلســه فوق العاده روز   �
چهارشنبه کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس 
دوازدهم درباره ترور اســماعیل هنیه شــروع کنیم. در جلسه 
حضور داشتید؟ آیا می توانید اطلاعاتی از خروجی جلسه به ما 

بدهید؟ چه مباحثی مطرح شد؟
متأسفانه من به دلیل کاری که داشتم در جلسه حضور پیدا 
نکردم. بله، در جلسه کمیســیون دوستان و نمایندگان محترم 
به بررســی ابعاد موضوع ترور شهید هنیه پرداختند و مباحثی 

مطرح شد.
 چه مباحثی؟ جزئیات را دارید؟  �

بله، اما در کل نمی توانم اطلاعات این جلســه را به شــما 
بگویم. به هــر حال اهمیت و حساســیت موضوع و همچنین 
مباحث مطرح شده در این جلسه اقتضا می کند که نباید موضوع 
عمومی شود. جزئیات این ترور ناجوانمردانه صهیونیست ها در 
تهران چیزی نیست که بتوان در یک مصاحبه آن را منتشر کرد.

 اگر مایل به ارائه جزئیات نیستید... .  �
موضوع تمایل من نیست. موضوع اهمیت و محرمانه بودن 

مسئله است.
 در کل اگــر جزئیات را مطرح نمی کنید، آیا آسیب شناســی   �

درباره دســتگاه های اطلاعاتی و نهادهای امنیتی در این جلسه 
مطرح شد؟

باز هم نمی توانم به شما پاسخ بدهم. اما فارغ از این سؤال 
من معتقدم مسئله انتقاد به دستگاه های اطلاعاتی و نهادهای 
امنیتی صرفا محدود به ترور شــهید اســماعیل هنیه در تهران 
نیســت و ما در موارد متعدد دیگری شــاهد این بــاگ امنیتی 
بوده ایم. از ترور شــهید فخری زاده تا ترور شهید صیاد خدایی، 

خراب کاری نطنز، تورقوزآباد و دیگر پرونده های مشابه.

شــما   � با  متعددی   گفت وگوهای 
داشته ام و پیش از حضور در مجلس 
درباره  جدی  انتقادات  نیز  دوازدهم 
نفوذ داشــتید. اکنون مقوله نفوذ در 

ترور هنیه را چگونه تحلیل می کنید؟
موضــوع اینجــا بــه بازنگــری 
ســاختار  وضعیــت  در  بازبینــی  و 
نهادهای اطلاعاتی و امنیتی کشــور 

بازمی گردد. من بارها در گفت وگو با شــما این را مطرح کرده ام 
که در یک نــگاه آسیب شناســانه یکی از مهم ترین مشــکلات 
ما مــوازی کاری این دســتگاه های اطلاعاتی و امنیتی اســت. 
متأســفانه این موازی کاری ها باعث ایجاد یک شــکاف، باگ و 
نقصان شده اســت. به هر حال واقعا نمی توان منکر نفوذ شد 
و در کمال تأســف سلســله ترورها و همچنین خراب کاری های 
هســته ای مؤید و مبیّن یک نفوذ گســترده است که باید هرچه 
ســریع تر به آن پایان داد. ما یکی از مواردی کــه باید از قبل از 
انقــلاب درس می گرفتیم، ایجاد آن دســتگاه قوی اطلاعاتی و 
امنیتی بود که باعث ایجاد رعب و وحشت در کشورها و رقبای 
ایران می شــد و زیر نظر فرد اول کشور بود. قطعا ما باید چنین 
فضایی را برای دســتگاه ها و نهادهای امنیتی و اطلاعاتی خود 

ایجاد کنیم تا بر خط نفوذ پایان دهیم.
 به چه نحوی؟  �

وزارت  بایــد  معتقــدم  مــن 
را محــور و همــه کاره  اطلاعــات 
مباحث اطلاعاتی و امنیتی کشــور 
قــرار دهیــم و بعــد هرکــدام از 
نهادهــای انتظامــی، اطلاعاتــی و 
امنیتی از اطلاعات سپاه تا اطلاعات 
ارتش، فراجا، وزارت کشــور و دیگر 
تخصصی  حوزه هــای  بــه  نهادها 
خــود ورود کنند و بــا وزارت اطلاعات نیز هماهنگ باشــند که 
از ایــن موازی کاری ها جلوگیری شــود. وگرنه در صورت تداوم 
رقابــت اطلاعاتی بین نهادهای امنیتــی و موازی کاری های این 
نهادها کماکان شــاهد باگ، شکاف و نفوذ خواهیم بود. درست 
اســت که عموما رقابت ها در برخی مباحــث موجب پویایی و 
دینامیک بودن می شــود، اما مشــخصا درباره مباحث امنیتی و 
اطلاعاتی قطعا موازی کاری و رقابت در عمل نشان داده است 
کــه به جای پویایی، فضــای لازم برای ایجاد باگ و شــکاف را 

فراهم کرده است.
 واکنــش احتمالی تهــران را چگونه ارزیابــی می کنید؟ آیا   �

خودتان تصوری از این واکنش و حــدود و ثغور و جزئیات آن 
دارید؟

من تصــور می کنم کــه این واکنــش در قالب شــلیک به 
ســرزمین های اشــغالی و ایجاد یک جنگ ترکیبی به وســیله 

گروه های محور مقاومت در منطقه علیه اسرائیل باشد.
در ضمن ما برای حمله به ســاختمان کنسولگری ایران در 
سوریه و شــهادت سرداران ســپاه، آن واکنش را انجام دادیم. 
اما این بار صهیونیســت ها در خاک ایران، رئیس دفتر سیاســی 
حماس را هم زمان با مراسم تحلیف رئیس  جمهوری اسلامی 
ایــران تــرور کرده اند. پس قاعدتــا باید برای پاســخ هم وزن و 
همچنین برای موازنه قوا، موازنه وحشت و موازنه تهدید اقدام 
جدی تری انجام شــود. امنیت ایران، تمامیت کشور و منافع ما 
چیزی نیســت که بخواهیم ســر آن با هیچ کس به ویژه دشمن 
خود یعنی رژیم صهیونیســتی تعارف کنیم. کوتاه بیاییم، البته 
اگر دوباره بحث و جدل با شــما شــروع نمی شود، من معتقدم 
برای بازدارندگی راهبردی و نهایی جمهوری اســلامی ایران با 
رژیم صهیونیستی و دیگر دشمنان مان فقط یک راه داریم و آن 

هم... .
 تست گرم، نه!  �

دقیقا باید بمب اتمی را تولید کنیم.
 اما در شــرایط کنونی این دســت موضع گیری های شما که   �

از سوی برخی مقامات مانند ســیدکمال خرازی البته با ادبیات 
ملایم تری هم بارها تکرار شده، بسیار هزینه زا بوده است. اتفاقا 
بســیاری معتقدند یکی از دلایل صدور قطع نامه اخیر شــورای 
حکام آژانــس بین المللی انرژی اتمی علیه تهران به دلیل طرح 
این مباحث ذیل گریز هســته ای ایران بوده است. آیا تکرار این 
دست مباحث در شــرایطی که دولت پزشــکیان خود را برای 

تنش زدایی و تعامل با غرب آماده می کند، هزینه زا نیست؟
به هیچ عنــوان. اگر دولت پزشــکیان می خواهد یک مذاکره 
پایاپای و مســاوی و برابر داشــته باشــد، باید به یــک تکیه گاه 
قوی دســت پیدا کند که آن هم گریز هسته ای است. من کاری 
به گفته هــای آقای خــرازی و دیگران ندارم. امــا معتقدم در 
شــرایط کنونی اگر می خواهیم سلســله ترورها و جنایات رژیم 
صهیونیســتی در قبال جمهوری اســلامی ایران برای همیشه 

پایان پیدا کند، فقط و فقط باید به گریز هسته ای رسید.
 خود غربی ها می گویند که حق با قدرت اســت و قانون هم 
قانون جنگل اســت. شــما می بینید که به رغم ۱۰ ماه جنایت و 
کشــتار صهیونیســت ها در غزه و شــهادت ۴۰ هزار فلسطینی، 
هیــچ گاه منطــق حق و اخــلاق نتوانســته  کاری از پیش ببرد. 
چرا؟! چون قدرت و قانون جنگل پشــت صهیونیست هاســت. 
ما هم باید قدرت خود را بیشــتر کنیم. ببینید اســرائیل از تمام 

خط قرمزها عبور کرده اســت؛ میهمان عزیر و ویژه 
ما در مراســم تحلیــف آقای دکتر پزشــکیان را در 
خاک تهران ترور کردند؛ دیگــر چیزی برای تعارف

وجود ندارد.
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سید حسن نصراالله:
به حمایت از فلسطین 
و غزه ادامه می دهیم
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